
Dato: 
26/9-23 

Skoleår: 2023/2024 Referent: Therese Løkås 

Sted: Lunde skole   

 Disse er innkalt:  Møtt:  Forfall:  

1. Margrethe Andreassen Knutsen 
1A 
 

Margrethe Andreassen 
Knutsen 1A 
 

 

2. Hanne S. Eikaas, 1B 
 

Hanne S. Eikaas, 1B 
 

 

3. Aina Seilskjær Granberg Iselin Frandsen 2A (vara) 
 

Aina Seilskjær 
Granberg 

4. Amalie Sletten 2B  
 

Amalie Sletten 2B  
 

 

5. Bård Holmen Solvik, 3A 
 

Bård Holmen Solvik, 3A 
 

 

6. Julianne Kleivan Holand fra 4A 
 

Julianne Kleivan Holand fra 
4A 
 

 

7. Eline Askildsen 4B 
 

Eline Askildsen 4B 
 

 

8. Tone Jensen, 5A 
 

Tone Jensen, 5A 
 

 

9. Andre Dorula  5B 
 

Andre Dorula  5B 
 

 

10. Arild Bjelland 6.trinn 
 

Arild Bjelland 6.trinn 
 

 

11. Janne Repstad 6.trinn 
 

Janne Repstad 6.trinn 
 

 

12. Therese Løkås fra 7A 
 

Therese Løkås fra 7A 
 

 

13. Oddny Hauge, 7C Eirinn Sørheim 7C (vara) 
 

Oddny Hauge 

14. Vibeke Hellum Andersen 
 

Vibeke Hellum Andersen 
 

 

15. Arnt Jakob Grindheim - rektor Arnt Jakob Grindheim - 
rektor 

 

 

 

Nr. Saker: Ansvarlig: Frist: 

1. Konstitueringsmøte FAU Lunde skole:  
Nestleder: Hanne Eikås, fortsetter som leder etter jul. 
Sekretær: Bård Holmen Solvik  
Foreldrerepresentant fra Fau inn i Su: Tone Jensen 
Samarbeidspartere til Sfo: Julianne Kleiven  og Amalie 
Sletten 
Kasserer: Det var en misforståelse ift representant fra den 
ene klassen, den som ble kasserer må derfor trekke seg ut, 
og vi må ha nytt valg av en kasserer. 

 26.09.23 



2. Møteplan for høsten:  
 
Onsdag 25. Oktober kl.17.00 
Onsdag 22. November kl.17.00 
Resten av møte tidspunktene får dere på neste møte, så 

nestleder kan komme med sine datoer.  

Hanne Eikås 25.Oktober 
2023 

3. Evaluering av sommerfesten:  
Mange hyggelige tilbakemeldinger.  
Veldig positivt med flere griller fordelt på området, og at 

de var merket så folk fordelte seg. Fau leder gikk en runde 

for å informere om at vi startet opp i den store 

skolegården, likevel hadde ikke alle fått det med seg. 

Kanskje dette kan skrives på invitasjonen til neste år. F.eks 

grillfest starter kl.17.00, og kl.17.15 starter det litt felles fra 

store skolegård? 

Fungerte bra at det stod at de måtte ta med stoler, lite 
henvendelser ift sitteplasser.   
Lyden bærer ikke veldig langt. Men det er det høyttaler 
anlegget skolen har.  
Mange av de barna og foreldrene som var nye med Lunde 
skole syns dette var et hyggelig arrangement.  
Var litt diskusjon om hvilket tidspunkt vi skal ha på dette 
fremover, men vi endte på den første torsdagen i 
September. Da kan det skrives på hjemmesiden til skolen i 
Juni, så alle som leser får det med seg, i tillegg kan det 
skrives på alle lekselappene den første uken, samt sendes 
ut en melding fra visma  
Therese lager til et samlenotat på hvordan sommerfesten 
ble gjennomført i år, så har de litt drahjelp til neste år.  
Sittende Fau medlemmer for skoleåret 2023/2024, har 
ansvaret for å gjennomføre sommerfesten, i September, 
før de kan trekke seg ut v oppgavene sine.  
Må bli enige om vi skal kjøre det likt som i år, hvor det er 
Fau som står for alt arbeidet med den sammenkomsten, 
eller om det skal fordeles ut over trinnene.  

  

4. Halloween:  
Det har vært noen som har spurt hva som skjer ift 
Halloween, siden forrige rektor hadde sagt hun ville ordne 
til noe. Fau ble enige om at dette ble litt vanskelig å få til, 
mtp at både 7 åringene og 12 åringene skal føle det er noe 
for dem der.  
 
Hvert trinn eller klassen prater om hvordan dere vil løse 

dette i klassen. Vi i Fau må legge til rette for felles 

arrangement. Foreldre kan ta kontakt med skolen for å 

finne ut hvor kan de få et tilbud. Trenger ikke være kjempe 

stort – men et tilbud om å gå samlet som gruppe, og at det 

er voksne som følger dette opp.  

 

  



5. Trafikksituasjonen:  
- Farlig for barna.  
- I fjor var det ulike trinn som hadde ansvar for hver 

sin dag.  
- Involvere mer foreldre og barn. Foreldre til de som 

har 1. trinn har ikke fått denne informasjonen med 
bilder over parkeringsmuligheter enda. Må sendes 
ut på nytt.   

- Innspill om at skolen kan forlenge gjerdet i bunnen 
av Lunde parken for å gå helt rundt der de andre 
klassene er.  

- Innspill om vi kan få til noe samarbeid med trygg 
trafikk. Kan kontakte Tom Erik Dønnestad å høre 
med han.   

- Ta en runde med trafikk vakter med klasse trinn. 
Kan vi ta kontakt med null visjonen – og høre om 
det er noe vi kunne fordelt ut til barna parallelt.  

- Innspill fra rektor: Dere har foreldremøte til våren 
– kunne dere hatt holdningsarbeid ift tema møte 
ift trafikk.  

- Kan bruke Tom erik Dønnestad som 
kontaktperson.  

- Hvorfor ble det slutt på skolepatrulje? Fordi barn 
ikke skal ta ansvar for andre barn i trafikken.  

- Har blitt bedre med 40 sone utenfor skolen.  
- Gå i dialog med politiet. Hva om en politi bil kunne 

stå utenfor en morgen.  
- På Hellemyr har politiet hatt hjelm kontroll. 

 

Kontakte Silje, 
og be henne 
sende ut bilde 
med parkering 
på nytt.  
 
Sjekke ut om 
noen av de i 
Fau kan 
kontakte Tom 
erik å se om vi 
kan få til et 
opplegg?   
 
Lage en plan 
for hvilken 
skoletrinn som 
skal stå vakter 
på skolen ifm 
skolestart og 
skoleslutt.  

 
Therese, 
uke 41 
 
 
 
 
 
 
 
Innen 
Oktober.  

6. Klasseroms oppsettet:  
Flere barn har gitt beskjed om at de har vondt i ryggen. Er 
det tilbakemeldinger ift ergonomien oppsettet av 
klassenrommene, lite støtte for ryggen? Det er ofte 
læringsutbytte som nevnes, men hva med ergonomien?   
 

Skolen sjekker 
opp i dette, og 
informerer om 
svaret på neste 
Fau møte.  

 

7. Oppstart på Sfo:  
Noen utfordringer ift oppstart med Sfo. Det var for få 
ansatte på jobb, og flere av de som var påmeldt før 
sommeren var ikke oppført på listene når skolestart var 
klart.  
Det ble en veldig dårlig start.  
Noen episoder av barn som ble sendt hjem fra sfo, når de 
ikke skulle det.  
Lurt at når skolen har landet på noen nye tiltak, at det kan 
formidles ut for å bygge omdømme litt bedre.  
 
Svar:  
Det skjedde en teknisk feil som gjorde at påmeldingene til 
Sfo som kom før sommeren forsvant. Det var ikke skolen 
sin feil, en teknisk svikt. Det skolen kunne gjort annerledes 
var å informere ut om dette, så folk kunne ta kontakt med 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



en gang dette ble oppdaget (August), så måtte folk evnt 
meldt seg på på nytt.  
 
Fremover har Sfo leder sagt at det skal være en dobbel 
kontroll for å lese meldingene. 
 
I visma: Skal man kunne hooke av at de skal kunne bli 
sendt hjem.  
Vibeke sjekker opp i dette og sender dette ut informasjon.  
Innspill om å bruke sfo representanter. Det ble bestem at 
vi skulle gjøre, så det er oppe å gå fremover.  
 
Hadde vært fint om systemet kunne gi beskjed/dialog 
melding via visma – til læreren, parallelt med å sende ut en 
melding til sfo. Om dette kunne gjøres parallelt hadde det 
gått raskere.  
 
Mange foreldre melder barn på sfo, så møter ikke barna 
opp. Det betyr innleie og bruk av personal ressurser som 
gjør at det er mindre ressurser å bruke et annet sted hvor 
sfo kunne trengt det.   
Flere foreldre opplever Sfo som veldig fleksibel. Det kan 
kanskje bli for fleksibelt, som gjør at det ikke blir riktig 
dekning av personell til når behovet er der? 
Bemanningsnormen er 1:15 barn.  
 
 

 
 
 
 
 
 
Vibeke 

 
 
 
 
 
 
Innen Fau 
møte i 
Oktober 

8. Årshjul:  
Alle klassene har fått i oppgaven å lage årshjul med 
kontaktlærer innen høstferien. Viktig å informere ut om 
dette så alle foreldrene får dette med seg.  

 
 
Klassekontakter 

Innen uke 
40, i 
samarbeid 
med lærer.  

9. Klasse kasser:  
Det er ikke opprettet klassekasser.  
Vi har i dag, landet en kasserer, så Fau leder går i dialog 
med han, og får gjennomført dette, så vi har det på plass til 
neste Fau møte. Kasserer måtte trekke seg ut pga en feil i 
kommunikasjonen med det klassetrinnet. Vi må derfor 
velge ny kasserer.  

 
 
Fau leder følger 
dette opp 
videre.  

 
Innen 
utgangen 
av Oktober 

10. Sak til senere fra skolen:  
Hva skal til for at foreldremøtet blir bra?  
Hva er behovet innholdsmessig?  
Hva med stasjonene som man har hatt tidligere? 
(Varierende meninger).  
 

Sjekkes opp i 
de enkelte 
klassene så tar 
vi det opp på 
neste Fau 
møte.  

 

 


